

DESIGNeRS CHOICE

NO
06

MUST-MUST-HAVE!

Was auf der Hot-Liste unserer Design-Profis ganz oben steht? Nude im Fresko-Look mit raffinierter Spitzen-Optik, voluminöse 3D-Strukturen und megaweiche dunkle Felle mit subtilem Glanz!

What's at the very top of our design pros' hotlist? Nude in fresco effect with sophisticated lace look, voluminous 3D textures and mega-soft, dark furs with a subtle sheen.





Fashion

1 DALE grey 2 DALE natur 3 DONNA black
 4 DONNA grey 5 DONNA nude 6 DONNA pale rose 7 DONNA white 8 JOSH black 9 JOSH ecru
 10 JOSH nude 11 STRATO black 12 ULTIMO schwarz/nude 13 ULTIMO schwarz/weiss

Key Piece

14 TOUCH stone 15 TOUCH nude 16 TOUCH grafit





CASHMERE

Ganz heimlich, still und leise haben luxuriöse Plaids das Interior erobert – aus feinstem Cashmere und so leicht und weich, dass man sie nicht mehr aus den Fingern lassen will. Der edle Zwirn stammt von Kaschmirziegen, die in den eisigen Höhen des Himalayas leben und deshalb ein einzigartig warmes Fell besitzen. Dieses wird nicht geschoren, sondern von Hand ausgekämmt. Nur das feinste Haar aus der Unterwolle findet Verwendung, und das sind pro Ziege gerade mal 200 Gramm pro Jahr! Während unser Plaid Touch aus 100% reinem Cashmere besteht, trifft bei Inside Cashmere auf Merino – eine Wollart mit verblüffenden Hightech-Qualitäten: Sie wärmt im Winter, kühlt im Sommer, ist atmungsaktiv, feuchtigkeitsregulierend, antibakteriell, antistatisch und selbstreinigend.

On the quiet, escaping notice, luxurious throws have conquered interiors – made of finest cashmere and so light and soft that you can hardly keep your fingers off them. The precious yarn comes from Kashmir goats that live in the icy heights of the Himalayas and therefore have a uniquely warm fleece. This is not shorn but rather combed out by hand. Only the finest down of the undercoat is utilized and pro goat amounts to just 200 grams per year! While our Touch throw is 100% pure cashmere, Inside combines cashmere with merino – a type of wool with amazingly high-tech qualities: it warms in winter, cools in summer, is breathable, moisture-regulating, anti-bacterial, anti-static and self-cleaning.

 Alle Farben & Fakten finden Sie auf Seite 63.

Key Piece

1 INSIDE grafit 2 INSIDE grey 3 INSIDE nude 4 TOUCH grafit 5 TOUCH nude 6 TOUCH stone

